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Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes 
och lades till handlingarna. 
 

 
 

Anmäla 
ungdomslagen 

Vi anmäler alla ungdomslag till seriespel nästa säsong. Det tar 
ganska lång tid. 
Vi diskuterar ev ihopslagningar av lag, och kommer att maila 
svar till lag som ställt frågan 
 

 

Företagscupen Spelschema 
Priser och pokaler 
Boka domare 
Boka servicebyggnad, sekretariatsvagn 
Tag med batterier till mikrofonen 
Ställa ut bänkar och sekretariatsvagn 
Boka tält, grill, bord, stolar, kylskåp, gasol och hämta det 
torsdag 15/5 
Ställa ut allt lördagmorgon 
Fixa ström, skarvsladdar 
Stor perkulator och termosar 
Prislistor 
Swish QR- kod 
Korpen uppvärmning kl 8.30, 11.30 och ev 13.30 
Resultattavla 
Tag med västar 
Göra utskick till företagen om laguppställning etc 
Personer som grillar 
Personer i kiosken 
Personer i sek 
Speaker/konferencier 
sjukvårdare 
Dra ut matchprotokoll 
Vi funderar på om det är något vi glömt. Vi mailar en massa 
frågor till Jocke. 
 
 
 

 



Utvärdering av 
innebandygalan 

Ska vi ha det vartannat år? 
Feedbacken från alla föräldrar, även från dem som jobbade är 
väldigt positiv. 
Vi vill nog eg köra det varje år, eftersom det är så uppskattat 
Tråkigt att det finns för få bord och stolar och porslin på 
festplatsen 
Hur får vi in 3 lag till nästa år?  
Ska vi ha två olika sittningar? Nej det tycker vi inte 
Det är svårt att få vara i Liljahallen, många regler där.  
Men vi måste nog fundera på en annan lokal 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Utvärdering av 
ledarträffen 

Många lag var på plats, men lite tråkigt att inte alla lag var 
representerade.  
Bra med kaffe och kladdkaka. 
Vi tar med oss åsikten om att det inte bör stå ålder i 
ledarenkäten. Men vi bör också fundera på om lagen ska svara 
lagvis, så att vi vet vilket lag det är som vill ha hjälp med 
olika saker. Det är svårt för oss i sektionen att veta det när det 
är anonymt.  
Vi kommer att analysera svaren mer framöver 
Stina har svaren ang målvaktsträningar etc som ledarna 
svarade på under ledarträffen, så de får vi gå igenom senare. 
 
 

 

Övriga frågor Inga övriga frågor  
Noterats av Katarina E 


